
Protokół nr 5/2024
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

Rady Miasta Płocka z dnia 23 października 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.00 
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 9

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
    z 18 września 2024 roku.
3. Analiza funkcjonowania płockich instytucji kultury w 2024 roku i plany na 2025 rok:
- Książnica Płocka im. Wł. Broniewskiego,
- Płocka Galeria Sztuki,
- Płocka Orkiestra Symfoniczna im. Witolda Lutosławskiego,
- Płocki Ośrodek Kultury i Sztuki im. Franciszki i Stefana Themersonów,
- Chór Pueri et Puellae Cantores Plocenses.
4.  Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta Płocka do 2030 roku.
5.  Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050 (druk 
nr 140),

     2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok (druk nr 141),
     3) zmiany uchwały nr 74/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie
       przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 2024 
       roku (druk nr 123),
     4) wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Działalności Pożytku
         Publicznego (druk nr 124),
     5) zmiany w składzie osobowym doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka
       (druk nr 125),
      6) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Płockiej Rady 
           Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 126),
6.  Sprawy różne.
7.  Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dzień dobry Państwu witam serdecznie na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miasta Płocka. Witam skarbnika miasta Pana Wojciecha Ostrowskiego, Witam 
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sekretarza Pana Alberta Dynę,  witam dyrektorów wydziałów,  wszystkich gości  przybyłych i 
radnych.  Proszę  o  potwierdzenie  obecności,  mamy  kworum  możemy  przejść  do  przyjęcia 
porządku obrad.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
5- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
4- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 18 września 2024 roku.

Pani  radna Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki, 
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 3

Analiza funkcjonowania płockich instytucji kultury w 2024 roku i plany na 2025 rok:
- Książnica Płocka im. Wł. Broniewskiego,
- Płocka Galeria Sztuki,
- Płocka Orkiestra Symfoniczna im. Witolda Lutosławskiego,
- Płocki Ośrodek Kultury i Sztuki im. Franciszki i Stefana Themersonów,
- Chór Pueri et Puellae Cantores Plocenses.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Materiał jest bardzo obszerny, dziękuję za przygotowanie. Nie widzę pytań jest to 
materiał którego nie głosujemy.”

Ad. pkt 4

Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta Płocka do 2030 
roku.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Chciałabym uzyskać taką informację, bo kilka lat wcześniej został wprowadzony 
program  rewitalizacji  osiedli,  które  potrzebują  wsparcia,  które  są  najbardziej  zaniedbane. 
Chciałam dowiedzieć się jakie kroki zostały poczynione konkretnie w tym temacie chciałabym 
się zapoznać. Chodzi mi o osiedle Stare Miasto i osiedle Kolegialna i osiedle Skarpa.”
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Pan  Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Pani 
Przewodnicząca, Szanowni Państwo płocki program rewitalizacji to jest odrębny dokument i 
określa jakie działania i jakie przedsięwzięcia należy podjąć na obszarze zdegradowanym i na 
obszarze  rewitalizacji.  W  skład  obszaru  rewitalizacji  wchodzi  pięć  osiedli:  osiedle  Skarpa, 
osiedle Miodowa, osiedle Stare Miasto, Kolegialna, część Radziwia. Te przedsięwzięcia, które w 
ramach programu rewitalizacji są realizowane są w tamtym programie i sprawozdanie było w 
sierpniu,  ale  jeżeli  chodzi  o  takie  zadania  np.  dla  osiedla  Skarpa to  między  innymi  nadal 
planujemy zagospodarowanie  całego tego terenu z  przeznaczeniem na park  nad jarem po 
tyłach bloku od ulicy Na Skarpie od numeru cztery do dwadzieścia kilka. Nadal planowana jest 
sukcesywnie  modernizacja  tej  infrastruktury,  która  na  tym  osiedlu  się  znajduje.  Materiał 
dotyczący stricte rewitalizacji był w sierpniu i to jest do uzupełnienia.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Czy  nadal  w  tym  programie  jest  też  osiedle  Radziwie  jeżeli  mówimy  o 
rewitalizacji  tych  osiedli,  które  były  przez  lata  bardziej  zaniedbane,  bo  mi  się  wydaję,  że 
osiedle Radziwie jest jednym z najbardziej dynamicznych pod względem rozwoju i ono nadal 
jest w tym programie ujęty jako bardziej zaniedbane osiedla? Interesuje mnie nie tylko osiedle 
Skarpa, ale osiedle Kolegialna choćby remont nawierzchni dróg, chodników, czy to tez jest 
brane tutaj pod uwagę?”

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Jeżeli 
chodzi o pytanie odnośnie osiedli limitacja obszaru rewitalizacji następowała w roku 2016 i 
dotychczas ta uchwała określająca obszar zdegradowany i rewitalizacji obowiązuje na dzień 
dzisiejszy nie planujemy zmieniać tego. W przyszłym roku będziemy opracowywać takie analizy 
programu rewitalizacji i w zależności od wyniku tej analizy mogą być przesłanki, że należy 
zmienić  obszar  rewitalizacji  lub  nie.  Przy  czym  obszar  rewitalizacji  był  wyznaczany  na 
podstawie  wskaźników  przede  wszystkim  społecznych  na  podstawie  występowania 
negatywnych zjawisk społecznych i tu mam na myśli poziom bezrobocia, ubóstwa ile osób w 
danym terenie korzysta z opieki społecznej a także negatywne wskaźniki dotyczące demografii, 
czyli wskaźnik obciążenia demograficznego czyli jaki jest stosunek ludzi w podeszłym wieku w 
stosunku do młodych. Na tej podstawie te obszary były wyznaczane. Zgodnie z programem 
rewitalizacji działania koncentrują się na I pod obszarze rewitalizacji, czyli na osiedlach Stare 
Miasto i Kolegialna i tu przede wszystkim jest budowa mieszkań na terenie osiedla Stare Miasto 
i Kolegialna w ramach programu „Mieszkania na Start” i remont tych obiektów, które należały 
w przeszłości do miasta obecnie spółki gminne się nimi zajmują. W przyszłym roku po ocenie 
aktualności programu rewitalizacji jak będą przesłanki do zmiany obszaru rewitalizacji wtedy 
będziemy na nowo porównywać te osiedla ze sobą na podstawie tych czynników społecznych.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Ja  bym  prosiła,  żeby  to  uaktualnić,  bo  jeżeli  bierzemy  takie  czynniki  jak 
bezrobocie, czy ilość mieszkańców zamieszkałych ja się odnoszę tutaj do osiedla Radziwie to 
wskazując osiedle Miodowa, Skarpa, czy osiedle Kolegialna i uważam, że w takim programie 
rewitalizacji osiedla Radziwia nie powinno być, bo wiemy, że bardzo dynamicznie się te osiedle 
rozwija.  Ja mam jeszcze jedno pytanie jeśli  rozmawiamy o osiedlu Stare Miasto wiem, że 
będzie  teraz  budowany  plac  zabaw  dla  dzieci  interesuje  mnie  taka  rzecz  od  kilku  lat  w 
poprzedniej  kadencji  kiedy byłam, czy  planujecie  Państwo mamy tak piękny park  w Jarze 
Abisynia, który nie jest oświetlony a wiemy, że lata mamy bardzo upalne i gdzie jest dużo 
mieszkańców starszych bardzo chętnie wychodzi późnym popołudniem, wieczorem na spacer i 
w tym pięknym parku cały czas panują „egipskie ciemności”, czy w tym zakresie będziemy 
ubiegać się tak jak widzimy to na osiedlu Radziwie, że bardzo duże jest wsparcie z urzędu 
marszałkowskiego, żeby takie oświetlenie pozyskać i ten piękny park dostałby drugie życie.”

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Jeżeli 
chodzi  o  oświetlenie  tego  parku  to  jest  w  ramach  programu  rewitalizacji  zaplanowane  w 
przedsięwzięciu  dotyczącym modernizacji  tych  terenów  zielonych  nad  skarpowych.  To  jest 
kwestia zaplanowania pieniędzy w budżecie miasta Płocka i realizacji tego zadania.”
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Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Mam takie pytanie jeżeli brane było do rewitalizacji, które pan wymienił osiedle 
Radziwie to dlaczego osiedle Pradolina Wisły lub osiedle Ciechomice nie znalazły się, czyli tam 
na tych osiedlach są o wiele bardziej rozwinięci niż osiedle Radziwie?”

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Jeżeli 
chodzi  o  Pradoline  Wisły  tam  te  wskaźniki  społeczne  też  były  na  takim  poziomie,  które 
kwalifikowałyby  do  objęcia  obszarem  rewitalizacji  i  Pradolina  Wisły  jest  obszarem 
zdegradowanym tylko ustawowo jest określone jaki limit powierzchni miasta może być objęty 
obszarem rewitalizacji i jest to 20% powierzchni miasta i w związku z tym nie wszystkie tereny 
mogły  się  zakwalifikować  jako  obszar  rewitalizacji.  Natomiast  Ciechomice  tam ten  poziom 
wskaźników był wysoki i nie klasyfikował się na obszar zdegradowany.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Ja mam nadzieję,  że takie  uaktualnienie  w następnym roku będzie  zrobione 
żebyśmy mogli się faktycznie skoncentrować na tych najbardziej zdegradowanych osiedlach. 
Dziękuję.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 3- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 5

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych 
uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów i wydatków o 40 mln. 184 tys. zł, dochody bieżące 
rosną o 43 mln. 409 tys. zł  a dochody majątkowe maleją o 3 mln. 224 tys. zł. Wydatki bieżące 
rosną o 5 mln. 606 tys. zł natomiast wydatki majątkowe o 34 mln. 579 tys. zł. Takie największe 
zmiany jednostkowe dotyczą zwiększenia dochodów z pit o 28 mln. 977 tys. zł jest to w związku z 
dodatkowymi  środkami  przyznanymi  przez  ministerstwo  finansów.  Kolejne  to  zwiększenie 
dochodów o 10 mln. zł z tytułu podatku od nieruchomości. Zwiększenie dochodów o 5 mln. zł w 
związku z otrzymaniem od firmy hundai na poprawę układu komunikacyjnego dróg publicznych na 
terenie  miasta  w  związku  z  używaniem  dróg  na  potrzeby  przejazdu  pojazdów 
ponadnormatywnych. Kolejne to zwiększenie dochodów ze sprzedaży majątku o 1 mln. 50 tys. zł. 
Zwiększenie dochodów o 1 mln. zł z tytułu 25% udziału gminy we wpływach ze skarbu państwa. 
Zwiększenie  dochodów  MZD  o  290  tys.  zł,  zwiększenie  dochodów  o  196  tys.  zł  z  tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. Zwiększenie 
dochodów o 137 tys. zł z tytułu czynszu dzierżawnego. Kolejne zwiększenie dochodów o 350 tys. zł 
w związku przyznaniem przez  Bank Gospodarstwa Krajowego środków na termomodernizację 
budynku przy Kazimierza Wielkiego 4. Zwiększenie dochodów o 237 tys. zł z tytułu dywident. 
Zwiększenie  dochodu  z  tytułu  odsetek  od  rachunków bankowych  o  209  tys.  zł.  Zwiększenie 
dochodów o 300 tys. zł w Mops są to opłaty za usługi opiekuńcze. Zwiększenie wydatków na media 
w Orlen Arenie o 170 tys. zł jednocześnie zwiększenie dochodów na media od Mosir 260 tys. zł. 
Przesunięcie na 2025 rok dochodów na projekcie wzmocnienie bezpieczeństwa wymiany informacji 
i zapewnienie ciągłości działania systemów IT w wysokości 323 tys. zł jednocześnie przesunięcie na 
2025 rok wydatków na ten projekt w wysokości 374 tys. zł. Zmniejszenie dochodów z opłat za 
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odpady komunalne o 4 mln. zł . Przesunięcie na rok 2025 wydatków w wysokości 1 mln. 330 tys. 
zł na zadaniu przebudowa ulicy Wyszogrodzkiej od ulicy Armii Krajowej do granic miasta w związku 
z wydłużeniem terminu na opracowanie dokumentacji projektowej tam na kolejny rok jest o 200 
tys. zł mniej niż zdejmujemy w tym roku. Kolejne przesunięcie na 2025 to kwota 153 tys. zł na 
zadaniu  rozbudowy ulicy  Reja.  Prace  przygotowawcze 800 tys.  zł  na  przebudowę ulic  Małej, 
Konopnickiej i Tuwima. 300 tys. zł na przebudowę ulicy Medycznej również prace przygotowawcze, 
200 tys. zł na przebudowę ulicy Sierpeckiej również prace przygotowawcze. Zmniejszamy wydatki 
o 600 tys. zł na gospodarowanie odpadami komunalnymi również zmniejszamy wydatki o 200 tys. 
zł  na  podwyższenie  kapitału  dla  Inwestycji  Miejskich  oraz  o  504  tys.  zł  na  zadaniu  polityki 
zdrowotnej  z  powodów  znacznie  mniejszej  niż  planowano  ilości  badań  jelita  grubego  oraz 
nierozstrzygnięcia konkursu na realizacje programu wczesnego wykrywania raka płuc. Zwiększenia 
wydatków na pokrycie kosztów mediów o 350 tys. zł na remont alei Piłsudskiego 250 tys. zł. Na 
podwyżki  wynagrodzeń dla  pracowników gminnych jednostek budżetowych o  530 tys.  zł.  Na 
wcześniejszą kwotę zobowiązań za Miodolankę tj. 46,09 mln. zł i jednocześnie zdejmujemy w WPF-
ie na tym zadaniu wydatki w kolejnych latach na 68 mln. 700 tys. zł. Przesunięcie na 2025 również 
dochodów  z  ministerstwa  sportu  i  turystyki  na  budowę  boisk  na  stadionie  o  4,5  mln.  zł  i 
jednocześnie zmniejszenie wydatków na tym zadaniu dotyczących budowy tych boisk również o tę 
samą kwotę. Po za tym zmiany w WPF-ie których jest dość dużo, ponieważ jest to dostosowanie 
WPF-u dotyczących zadań rocznych do budżetu 2025. Zwiększamy wydatki na zadaniu budowa 
ażurowego parkingu na osiedlu Podolszyce Północ o 1,2 mln. zł. Zwiększenie z 3 mln. zł do 6 mln. 
zł  na zadaniu budowa ulicy Strzeleckiej, Powstańców Styczniowych i  8 Pułku Artylerii  Lekkiej. 
Zwiększenie wydatków o 2,7 mln. zł na zadaniu budowa Płockiego Ośrodka Pomocy Nietrzeźwym w 
roku 2025 i 1,3 mln. zł w roku 2026. Kolejne w 2025 roku zwiększenie wydatków o 10,3 mln. zł na 
podwyższenie kapitału zakładowego w MTBS-ach na budowę kamienicy przy ul. Sienkiewicza 48. 
Zwiększenie wydatków o 1 mln. 200 tys. zł na blok żywieniowy w Miejskim Przedszkolu nr 9. 
Zwiększenie wydatków o 500 tys. zł na rozbudowę żłobka przy Kleeberga. Zwiększenie wydatków 
o 4 mln. zł na zagospodarowanie terenu po Kobylance. Zwiększenie wydatków w roku 2026 o 2,5 
mln. zł na zagospodarowanie terenu przy Czerwonych Kosynierów. Zwiększenie wydatków o 100 
tys. zł w 2025 i 600 tys. zł w 2026 na projektowaniu ulic na osiedlu Parcele. Zwiększenie wydatków 
o 1,7 mln. zł na wykonanie skweru na osiedlu Zielony Jar oraz zwiększenie wydatków o 800 tys. zł 
w  2025  na  modernizację  boisk  przy  Zespole  Szkół  nr  5.  Ostatnia  taka  większa  zmiana  to 
zwiększenie wydatków na zielony transport w roku 2026 o 31 mln. zł z czego 25,8 mln. zł to są 
środki unijne i 5,2 mln. zł nasze własne a także w 2027 o 18, 5 mln. zł w tym 10 mln. zł środki 
unijne a 8,5 mln. zł środki własne to takie największe zmiany jeśli jakieś pytania to postaramy się 
odpowiedzieć.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Panie skarbniku interesuje mnie sprzedaż majątku 1 mln. 50 tys. zł z tego co 
dobrze zapamiętałam jaki to jest majątek? Drugie pytanie interesuje mnie również, bo padło w 
nazwie ulica Mała chciałam się konkretnie podpytać kiedy mieszkańcy mogą się spodziewać, że 
ruszymy z tym remontem tej ulicy?

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „ Na drugie pytanie nie odpowiem to 
Pan prezydent odpowie, natomiast jeżeli  chodzi o 1 mln. 50 tys. zł  to sprzedaż działek przy 
lotnisku.”

Pan  Artur  Zieliński Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Pani  Przewodnicząca, 
Szanowni  Państwo w tej  chwili  przygotowywana jest  organizacja  jeżeli  zatwierdzona zostanie 
chcielibyśmy, żeby jeszcze w tym miesiącu rozpoczęły się prace.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dziękuję w imieniu mieszkańców Panie prezydencie.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy - Miasto Płock na lata 2024-2050.
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
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 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

3) zmiany uchwały nr 74/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie
    przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 2024 
     roku (druk nr 123),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4)  wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Działalności Pożytku
     Publicznego (druk nr 124),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

5) zmiany w składzie osobowym doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta Płocka
    (druk nr 125),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

6) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Płockiej Rady 
    Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 126),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

Ad. pkt 6
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Sprawy różne.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Proszę do 8 listopada zgłaszać swoje propozycje do planu pracy komisji na rok 
2025. 8 listopada jest datą ostateczną, żeby swoje propozycje złożyć serdecznie zapraszam.”

Ad. pkt 7

Pani radna Małgorzata Ogrodnik, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 
Miasta Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Małgorzata Ogrodnik

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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